
Lesbienne  

Ik vind het echt heel erg leuk om hier in de GSA samen met de Rainbow society te werken. Het 
geeft me motivatie om te joinen. Het is namelijk altijd leuk omdat ik nieuwe mensen ontmoet en 
leer kennen. Hier wil en kan iedereen echt zichzelf zijn. Dat is heel erg fijn. Ook de creativiteit en 
de symbolisme in who are you vind ik fijn. Uiting vinden aan wie ben je en creatief maken. Dat 
maakt me beide gelukkig dus perfecte combinatie. 

 

Nymfomaan 

Ik vind deze bijeenkomsten heel erg fijn. Het maakt paarse vrijdag leuk. De thema’s zijn zwaar 
maar er mag ook plezier zijn en dat lukt hier. We zijn veel verder gekomen dan voorgaande jaren. 
De toevoeging van expertise en rolmodel Salem zijn ook heel erg fijn. De rainbowsocierty zijn 
allemaal leuke mensen die heel veel gezelligheid mee brengen. 

 

A-Romantic 

Ik vind het heel leuk en goed dat er een groep voor Queer studenten is waar ik bij kan horen. 
Vorig jaar had ik een kut klas en was ik erg alleen. Nu heb ik zoveel vrienden. Het is fijn om dan 
bij een groep gelijkgestemden te horen. 

 

Transvrouw - Lesbienne 

Ik vind de meetings heel erg leuk. Het is fijn dat er ook iemand Trans bij de Rainbow society bij is 
om als rolmodel te functioneren. Die laat zien dat het mogelijk is. Dat je je leven kan leven zoals 
je wilt. Ik heb gekozen om de vlinder te schilderen en die niet helemaal af te maken omdat dat is 
hoe ik mij voel. Trans mensen zijn nog niet helemaal af voor transitie. Ik voel me nu nog de rups 
in de smurrie in de cocon. Een fijne veilige cocon hier in deze GSA. 

 

Pan-Seksueel 

Ik vind het goed. Het is fijn om juist iets simpels te doen zoals een vlinder knippen. Het hoeft niet 
allemaal lastig te zijn. Dit is ook fijn omdat ik wat simpels kan doen en dan verder heel fijn kan 
kletsen met mijn mede GSA leden. 

 

  



Transman 

We willen niet teveel forceren maar juist laten zien. Ik vind het heel fijn dat ik hier hulp en 
expertise krijg om de verhalen in beelden te vertalen. De Rainbow society helpt heel erg bij het 
regelen en groter maken. Alles verloopt nu veel soepeler. Ik kan hier met een idee komen en dan 
kan het gemaakt worden. Alles is mogelijk. Ook is het fijn om een trans rolmodel er bij te 
hebben. Verder merk ik een groot verschil in niveau binnen de school en hoe mensen omgaan 
met bv trans. Onder mijn mede leerlingen op VWO is er veel begrip terwijl bij het VMBO dat veel 
minder is. 

 

Be-Seksueel / Pan-Seksueel 

We konden ons goed afvragen waar Paarse vrijdag eigenlijk voor staat. Het is er niet om af te 
dwingen. Het gaat over dat Gay is okay. We vieren dat iedereen er mag zijn en dat je mag zijn wie 
je wilt zijn. Je mag jezelf zijn. Het is dan fijn om ook andere standpunten uit het professionele 
leven te zien. Dat verruimt je blik. Rainbow society bracht dat mee. Je leert veel nieuwe dingen 
door uitwisseling van cultuur zoals Salem die vertelde over een traditie in Canada. De Pink shirt 
Day. Dat hebben we gebruikt. Ook de aankleding groeit hard nu we zoveel maken. 

 

Bi-gender 

Ik vind het leuk en vooral dat het nu groter wordt. Vorige jaren was het klein. We deden dit als 
studenten zonder begeleiding. Dat gaf best wat problemen maar dit jaar gaat het beter en wordt 
het groter. Vroeger werden we echt uitgelachen en gepest als je er bij hoort maar nu voelen we 
ons gesterkt. Rainbow Society bracht hele fijne mensen die wilde helpen en zorgen dat het 
groter wordt. Maar vooral dat het beter begrepen wordt. 

 

Docent - Heteroseksueel 

Ik vind het echt fantastisch. Wij de docenten zijn ook nieuw bij de GSA als begeleidend 
docenten. De Rainbow Society kwam gelijk met hele goede ideeën en handvatten om concrete 
dingen te doen en te maken. Ik had zelf niet geweten waar ik moest beginnen. Ik voel me erg 
gesteund. Ik zou graag in het nieuwe jaar weer met De Rainbow Society samen werken. 

 

Docent 

De safe space vind ik echt belangrijk. Die is hier duidelijk aanwezig. Rainbow Society heeft het 
proces aangezet. Ik ben zelf op visueel vlak niet creatief genoeg om zoiets als dit op te zetten. 
Door dit alles kunnen we echt iets neerzetten wat komende jaren ook verder kan groeien. Ik zou 
graag in het nieuwe jaar weer met De Rainbow Society samen werken. 

 


